
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 7. marts 2024 
Kl. 14.30 til 16.30 hos Ingemarie Frejavej 57 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Helle, Ingemarie, Joan og Inge Lise 
Afbud: Ingen afbud 
 
Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 
Gennemgang mod Markvej og ved Helle mangler at blive lukket med hæk. 
Dette bliver gjort til efteråret. Vi har fået ny brugt traktor. Den har været gået i 
stykker et par gange men kører tilsyneladende, som den skal nu. Der er ikke 
servostyring, ej heller skærme så den bliver godt beskidt. Der kommer 
afdelingstjek i marts måned med Henrik, bestyrelsen og evt. Erik. Datoen 
kendes endnu ikke. 
 

1. Siden sidst (bordet rundt) 
Intet at berette 
 

2. Evaluering af julefrokost 
Vi havde en rigtig god julefrokost. Vi satser på at gentage succesen til jul. 
 

3. Stakitter 
Vi er ved at få sat nyt vedligeholdelsesfrit stakit op i hele afdelingen. Poul 
Erik har fået entreprisen. Han forventer at blive færdig i uge 11.  

4. Fællesarealet 
Vores parasol er knækket under orkanen. Desværre er den knækket ned 
over 2 af vores blomsterkummer. Vi må se, om der er sket noget med 
kummer og planter. Vi har ønske om en stander i stedet for vimpel fra 
Flagfabrikken, hvor kvaliteten er bedre.  
Nye ønsker til fællesarealet:  Parasol, stander, vandtønde og evt. kummer 
og planter. 
 

5. Eventuelt 
Afhængig af vejret satser vi på sommerkomsammen på fællesarealet. 
 
6. Næste møde – 2. kvartal 2024 

Dato:  29/4-2024 Tidspunkt: 14.30-16.30 Sted: Helle nr. 77 

 

Frejavej 


